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Fractie Onderwerp Toelichting Vragen 
    
VVD 
Erik Koldenhof 

brief KPN aanleg 
glasvezel 

Bewoners hebben een brief van KPN gekregen dat er 
glasvezel wordt aangelegd. Nou hebben we vorig jaar al 
Delta en Liander langs gehad om de straten open te halen.  
 

1) waarom moet de straat steeds opnieuw opengehaald 
worden terwijl dit veel overlast voor bewoners met zich 
meebrengt?  
 
Met het openhalen van de straten gaat telkens veel geld en 
kapitaal (bijvoorbeeld groen en straatmateriaal) verloren; 
  

2) wie gaat dat betalen en hoe kan de raad dit controleren?  
3) wanneer gaat het ophouden met het verlenen van 

vergunningen om steeds weer de straten open te halen?  
4) hoe worden de bewoners bij deze zaken betrokken en 

kunnen ze ook weigeren?  
    
Groen Laren 
Andreas Grunwald 

aanleg van een 
glasvezelnet in 
laren door KPN 

In 2022  heeft de gemeenteraad van Laren instemming 
verleend aan de aanleg van een glasvezelnet t.b.v. 
datacommunicatie door Delta. KPN was destijds niet 
geïnteresseerd in de aanleg c.q. hierin te concurreren met 
Delta. 
 
Afgelopen week is door of namens KPN bij Larense 
huishoudens en bedrijven een flyer bezorgd. Uit de flyer 
blijkt dat KPN voornemens is in Laren een glasvezelnet t.b.v. 
datacommunicatie aan te leggen, zoals dit inmiddels door 
Delta gerealiseerd is. 
 

1) heeft KPN een vergunning nodig om een dergelijk 
glasvezelnetwerk in Laren aan te leggen? 

2) zo ja, Is de gemeente hierover door KPN met deze vraag 
benaderd? 

3) heeft de gemeente Laren hiervoor een vergunning 
afgegeven? 

4) zo ja, waarom is een dergelijk ingrijpend besluit niet in de 
gemeenteraad besproken? 

5) wat is het college van plan om een dergelijke wildgroei aan 
infrastructurele activiteiten in goede banen te leiden? 

 
 

 

 


